
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 402/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση κάλυψης δαπανών φιλοξενίας ατόμων 
20ου Συνεδρίου Μαθηματικής Παιδείας που 
διοργανώνει η Ελληνική Μαθηματική Εταιρεία-
παράρτημα Ημαθίας. 

 
       Σήμερα 2 Ιουνίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-5-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ν. Κεχαγιόγλου Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Δ. Ταχματζίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας 

διάταξης αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 388/2003 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 389/2003 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σ. Κρομμύδας και αποχώρησε ο 
πάρεδρος Π. Ποταμόπουλος. 

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 390/2003 

απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Σ. 
Κρομμύδας.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 394/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Α. 
Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 402/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Σακαλής. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 403/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 419/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 18ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-3-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Με την από 7-3-2003 επιστολή του το Παράρτημα του Ν. Ημαθίας της 
Ελληνικής Μαθηματικής Εταιρίας μας ενημερώνει ότι ανέλαβε τη διοργάνωση του 
20ου Συνεδρίου Μαθηματικής Παιδείας που θα γίνει στην πόλη μας στις 7,8 και 9 
Νοεμβρίου 2003 στο Χώρο Τεχνών και στην Αντωνιάδειο Στέγη Γραμμάτων και 
Τεχνών με θέμα ΄΄ Η πορεία ενός παιδιού στα Μαθηματικά από την προσχολική 
ηλικία μέχρι την ενηλικίωσή του΄΄.  

Επίσης ζητά να αναλάβει ο Δήμος τη δαπάνη φιλοξενίας 50 περίπου ατόμων 
της Κεντρικής Οργανωτικής Επιτροπής, των εισηγητών του Συνεδρίου και των ξένων 
εκπροσώπων.    
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους και στον Κ. Α. 062.9   
«ΛΟΙΠΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ» υπάρχουν γραμμένες σχετικές 
πιστώσεις ύψους  € 30.000,00 με σημερινό υπόλοιπο   € 30.000,00 .        

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 22-5-2003 
εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ. με την οποία αυτή 
εισηγείται ομόφωνα την έγκριση της δαπάνης φιλοξενίας των ατόμων που θα 
συμμετέχουν στο 20ο Συνέδριο Μαθηματικής Παιδείας που διοργανώνει στην πόλη 
μας το Παράρτημα του Ν. Ημαθίας της Ελληνικής Μαθηματικής Παιδείας και μέχρι 
το ποσό των 4.000,00 € . 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Παπαδόπουλος: Κ. (πρ. παραρτήματος Ε.Μ.Ε. Ν.Ημ.): Δεν είναι ένα κοινό 
συνέδριο. Γίνεται για πρώτη φορά στη Μακεδονία. Θα φιλοξενηθούν 1.200 σύνεδροι 
για 4 μέρες. Υπάρχει διεθνής συμμετοχή. Θα έρθουν μεγάλα ονόματα απ΄όλο τον 
κόσμο. Το κόστος είναι για διαμονή και εισιτήρια. Υπάρχει το ενδεχόμενο να γίνουν 
σπουδαίες ανακοινώσεις στα Μαθηματικά. Η δαπάνη θα ανέλθει στα 25 εκ. δρχ. 
Ξέρουμε ότι ο Δήμος έχει πρόβλημα οικονομικό και ζητάμε τα αναγκαία. Σας 
ευχαριστούμε. 
 Ιωσηφίδης Ν. (μέλος παραρτήματος της Ε.Μ.Ε. Ημ.) :Κάναμε σκληρό αγώνα 
για να γίνει το συνέδριο στη Βέροια. Ολοι οι φορείς βοήθησαν σ’ αυτό επειδή 
αναγνωρίσατε  την αναγκαιότητά του. Ζητούμε το ελάχιστο ποσό και παρακαλούμε 
να μας το δώσετε. Είναι σημαντικό το θέμα μας για την πόλη. Τρέχουμε όλοι μας από 
αγάπη και δεν πρόκειται να ωφεληθεί κανείς μας. 
 Μηλιόπουλος :Πόσα άτομα θα φιλοξενηθούν; 
 Παπαδόπουλος: 20 άτομα από την οργανωτική επιτροπή και άλλα 25 άτομα 
από τους  εισηγητές. Σύνολο  περίπου 50 άτομα, 15 άτομα θα είναι ξένοι εκπρόσωποι, 
μεγάλων πανεπιστημίων. Θα έχουν 3 διανυκτερεύσεις, το φαγητό, τις μετακινήσεις 
τους και τα αεροπορικά εισιτήρια. Υπόψιν ότι κανείς από αυτούς δεν θα πάρει τίποτε 
για την παρουσίαση των εργασιών τις οποίες θα κάνει. Πιθανόν η Βέροια να γίνει 
πόλη που θα ακούσει για πρώτη φορά μία μεγάλη σε παγκόσμια πρωτοτυπία 
μαθηματική ανακάλυψη από έναν ρουμάνο καθηγητή που δουλεύει στο Βερολίνο. Θα 
είναι ίσως η μεγαλύτερη τιμή για την ίδια την πόλη. 
 Ουσουλτζόγλου:Επειδή πρόκειται για μία πολύ μεγάλη διοργάνωση, αν στην 
αίτησή τους δεν ανέφεραν ατυχώς, ότι ζητούν την κάλυψη της δαπάνης φιλοξενίας 
και μόνο, θα εισηγούνταν η επιτροπή να δοθούν περισσότερα χρήματα; 
 Δημούλα:Στην αίτησή τους αναφέρεται ότι είναι περίπου 50 άτομα, για 2 
διανυκτερεύσεις. Θα  φιλοξενηθούν στο ξενοδοχείο Αιγές που είναι το καλύτερο 



ξενοδοχείο. Μας είπαν ότι θα στοιχίσει περίπου 3.000,00€, οπότε εμείς υπολογίσαμε 
ότι μπορούμε να φιλοξενήσουμε 50 άτομα με 4.000,00€. 
 Μηλιόπουλος : Στην επιτροπή ψηφίσαμε μόνο για 2 μέρες. Επειδή βλέπω ότι 
τα δεδομένα αλλάζουν τώρα θα ψηφίσω για 8.000€. 
 Μιχαηλίδης :Εκτιμώ ότι είναι ένα πολύ σημαντικό γεγονός για την πόλη μας. 
Πρέπει να ικανοποιήσουμε το αίτημά τους διότι είναι ένα συνέδριο που γίνεται μία 
φορά στα τόσα χρόνια στην πόλη μας και δεν ξέρω αν θα ξαναγίνει. Να τους 
βοηθήσουμε οικονομικά για να μπορέσουν να ανταπεξέλθουν στο στόχο που έχουν 
βάλει. 
 Παπαστεργίου :Είμαι και εγώ μέλος της Ελληνικής μαθηματικής εταιρείας. 
Για 2 διετίες έχω κάνει και σε διοικούσα επιτροπή του παραρτήματος της 
Κεντροδυτικής Μακεδονίας, που ήμασταν παλιά, με έδρα τη Θεσ/νίκη. Για να ρθει 
αυτό το συνέδριο στη Βέροια δουλέψαμε πολύ διότι είχαμε ανταγωνιστές πολύ 
ισχυρούς. Είχαμε τη Θεσ/νίκη και την Κοζάνη ως ανταγωνίστριες. Αυτές οι πόλεις 
έχουν ένα μεγάλο πλεονέκτημα απέναντί μας. Έχουν έδρα Πανεπιστημίου. Όλα τα 
συνέδρια που έχουν γίνει μέχρι στιγμής γίναν εκεί που υπάρχει έδρα 
Πανεπιστημιακή. Επομένως προηγούνται τα συνέδρια αυτά. Το συνέδριο αυτό είναι 
πολύ σημαντικό και για την Βέροια, και για την μαθηματική επιστήμη. Πιστεύω ότι ο 
Δήμος πρέπει να το αγκαλιάσει αυτό ιδιαίτερα. Πρέπει να ανταποκριθεί στο αίτημα 
που πράγματι είναι το ελάχιστο 8.000,00€. 
 Ουσουλτζόγλου: Λειτουργούν έτσι οι διαδικασίες του συνεδρίου, που όλος 
αυτός ο κόσμος που θα ξεχυθεί στην αγορά μας, θα αφήσουν στο πολλαπλάσιο τα 
χρήματα αυτά που εμείς θα διαθέσουμε στην πόλη. Να δώσουμε τα 8.000,00€. 
 Ορφανίδης : Ναι σε τέτοια συνέδρια κι όχι σε άτυπες συνόδους κορυφής. Να 
στηριχθούν από εμάς ως Δ.Σ. Αυτούς τους ανθρώπους πρέπει να τους στηρίξουμε 
ηθικά και υλικά. Το αίτημά τους είναι δίκαιο. 
 Τροχόπουλος:Συμφωνώ ότι είναι ένα πολύ σημαντικό γεγονός για την πόλη 
μας. Έχουμε δώσει επιπλέον για ελεύθερη χρήση 3 μέρες στο χώρο τεχνών στη 
Στέγη.  
 Φουρνιάδης :Είναι ένα πολύ σημαντικό γεγονός. Είχα τιμηθεί από την 
εταιρεία ως μαθητής. Συμφωνώ να δώσουμε τα 8.000,00€. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Είμαι υπέρ της ενίσχυσης κάθε πνευματικής εκδήλωσης που 
γίνεται στον τόπο μας. Ο άνθρωπος χρειάζεται και πνευματική τροφή. 
 Δήμαρχος :Είναι τιμή για την πόλη μας ο ερχομός αυτού του συνεδρίου. 
Συγχαρητήρια σε όσους δούλεψαν για να έρθει το συνέδριο εδώ και τους ευχόμαστε 
καλή επιτυχία. Μας ενδιαφέρει και η ανάπτυξη του συνεδριακού τουρισμού και 
προσβλέπουμε στα οικονομικά οφέλη, πέρα από τα πνευματικά οφέλη. Ζήτησα κι 
εγώ το συνέδριο, όμως οι οικονομικές αντοχές του Δήμου είναι μικρές. Ήδη άλλοι 2 
σύλλογοι ζητούν παρόμοια οικονομική ενίσχυση, ο οδοντιατρικός σύλλογος και οι 
συντηρητές αρχαίων μνημείων. Ο Δήμος δεν έχει αντοχές. 
 Να ψηφίσουμε για 4.000,00€ και εφόσον στο τέλος η μαθηματική εταιρεία 
δεν μπορέσει να καλύψει τα χρήματα και έχουμε και εμείς  την οικονομική 
δυνατότητα, να ξανασυζητήσουμε το θέμα  και να τους δώσουμε συμπληρωματική 
επιχορήγηση. 
 Παπαδόπουλος :Δεν θα έρθουμε πάλι γιατί προϋπολογίσαμε κι εμείς. Θα πάμε 
σε ιδιώτες χορηγούς προκειμένου να καλύψουν αυτοί ένα μεγάλο κομμάτι από τις 
δαπάνες τις οποίες έχουμε. 
 Δήμαρχος :Επιμένω. 
 Παπαστεργίου:Στον κωδικό από τον οποίο επιχορηγείτε αυτήν τη στιγμή, 
σύμφωνα με το εισηγητικό, το συνέδριο της μαθηματικής εταιρείας, υπάρχουν 30 
χιλ.€. Δεν έχει δοθεί τίποτα ακόμη από αυτόν τον κωδικό. Επομένως, και με τα 



συνέδρια τα οποία εσείς αναφέρατε, που δεν είναι τόσο πολυδάπανα, μπορούμε να 
επιχορηγήσουμε την ελληνική μαθηματική εταιρεία με το ποσό των 8 χιλ. €. Ο 
προϋπολογισμός που έγινε για το συνέδριο, πρέπει να βγει από τώρα, για να 
μπορέσουμε να κάνουμε τον προγραμματισμό που απαιτείται.  
 Πρόεδρος: Περαιώθει η συζήτηση και μπαίνουμε σε ψηφοφορία. Υπάρχουν η 
πρόταση του Α. Παπαστεργίου και των υπολοίπων που την υποστήριξαν και η 
εισήγηση της επιτροπής. 
 Στο σημείο αυτό διενεργήθηκε η ψηφοφορία. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία εγκρίνεται η εισήγηση της επιτροπής με 10 
ψήφους ,έναντι της πρότασης του Α. Παπαστεργίου που πήρε 9 ψήφους. 
 Από την παρουσία των συμβούλων και την ψηφοφορία υπήρξε το εξής 
αποτέλεσμα: 

Υπέρ της πρότασης του Α. Παπαστεργίου ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  
Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. 
Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Υπέρ της εισήγησης της επιτροπής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα 
– Μπατσαρά, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-3-2003 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Βασιλείου 
Γιαννουλάκη. 
2.- Την από 22-5-2003 εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του 
Δ.Σ. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2003 και στον Κ.Α 062.9 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
4.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την κάλυψη των δαπανών φιλοξενίας των ατόμων (Κεντρικής 
Οργανωτικής Επιτροπής κ.λ.π.) που θα συμμετέχουν στο 20ο Συνέδριο Μαθηματικής 
Παιδείας που διοργανώνει στην πόλη μας η Ελληνική Μαθηματική Εταιρεία-
παράρτημα Ημαθίας και μέχρι το ποσό των 4.000,00 €. 
 Β) Ψηφίζει ποσό 4.000,00 € σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 062.9 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2003 για να 
διατεθεί στον Φ.& Ν. Παπαοικονόμου & ΣΙΑ Α.Ε. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    402/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-7-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 


